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Dėl visuotinio taupymo
Visagino savivaldybė mažins apšvietimo kaštus

Įvyko pasitarimas dėl pasirengimo šildymo sezonui

Rugsėjo antrasis šeštadienis – 
Statybininkų diena!

UAB „Visagino mechanizacija“
turi naują vadovą

VšĮ Visagino pirminės sveikatos 
priežiūros centras turi naują vadovę!

Вторая суббота сентября –
День строителя!

В результате общей экономии самоуправление
Висагинаса сократит расходы на освещение

Stipriai pabrangus elektros 
energijos kainai, savivaldybės pri-
verstos peržiūrėti prioritetines 
biudžeto sritis ir imtis taupymo 
plano. Visagino savivaldybės te-
ritorijoje bus mažinamos apšvie-
timo sąnaudos.

Daugiabučių namų kiemai, kaip ir 
visuomet, bus apšviesti, tačiau di-
džiosiose miesto gatvėse tamsiuoju 

Gerbiami Visagino statybinin-
kai ir miestą stačiusiųjų šeimos 
nariai! 

Tegu ši reikšminga Visaginui šventė 
suburia Jus maloniems susitikimams, 
prisiminimams ir didiems ateities pla-
nams mūsų jaunajame Visagine.

Tegu Jus visuomet lydi meilė šiam 
miestui, asmeninė laimė ir sveikata. 

Rugsėjo 5 dieną į UAB „Visagino 
mechanizacija“ direktoriaus parei-
gas priimtas Jurij Gotovskij.

Nuo rugsėjo 2 d. VšĮ Visagino pir-
minės sveikatos priežiūros centro 
vadovo pareigas pradėjo eiti Mo-
nika Kupstienė.

Naująją vadovę pasveikino Visa-
gino savivaldybės meras Erlandas 
Galaguz ir Administracijos direkto-
rius Virginijus Andrius Bukauskas. 

Savivaldybės vadovai linkėjo sėk-
mės vadovavime, racionalių spren-
dimų ir dirbti visuomenės labui.

Nuoširdžiausios sėkmės ir puikių 
sprendimų naujose pareigose!

Rugsėjo 5 dieną, Visagino savivaldybės meras ir Administracijos di-
rektorius pakvietė daugiabučių namų bendrojo naudojimo objektų 
valdytojus, asmenis, atsakingus už šilumos ūkį į pasitarimą dėl pasi-
rengimo 2022–2023 metų šildymo sezonui. Jame dalyvavo ir UAB „Vi-
sagino energija“, UAB „Visagino būstas“ atstovai, ir daugiabučių gyve-
namųjų namų savininkų bendrijų valdytojai.

Уважаемые строители Виса-
гинаса и члены семей тех, кто 
строил город!

Пусть этот, знаменательный для 
нашего города, праздник станет 
для вас днем приятных встреч, 
воспоминаний и больших планов 
на будущее в нашем молодом Ви-
сагинасе. Пусть любовь к этому го-
роду, личное счастье и здоровье 
сопровождают вас всегда.

Из-за сильного роста цен на 
электроэнергию самоуправле-
ния вынуждены пересматри-
вать приоритетные направле-
ния бюджета и вводить план 
экономии средств. На терри-
тории Висагинского самоу-
правления будут предприняты 
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Nuoširdžiai dėkojame Jums, Jūsų 
tėvams ir seneliams už nuoširdų 
darbą ir pastangas, skirtas Visagino 
gatvėms ir žmonėms.

Sveikiname su Statybininkų diena!
Savivaldybės meras

Erlandas Galaguz
Administracijos direktorius

Virginijus Andrius Bukauskas

Didžiąją dalį karjeros J. Gotovskij 
dirbo VĮ Ignalinos atominėje elek-
trinėje.

Pastaruosius kelerius metus jis 
užėmė kompiuterinių sistemų inži-
nieriaus pareigas ir buvo atsakingas 
už automatizuotos radiacinės sau-
gos stebėsenos sistemos priežiūrą.

Dar kartą nuoširdžiai dėkojame 
laikinai direktorės pareigas ėjusiai 
Teresai Jagelienei už nuoseklų ir at-
sakingą darbą bei linkime sėkmės ir 
racionalių sprendimų naujajam va-
dovui vadovaujant UAB „Visagino 
mechanizacija“!

Мы сердечно благодарим вас, 
ваших родителей, бабушек и де-
душек за искренний труд и усилия, 
отданные нашему городу и его 
жителям.

Поздравляем с Днем строите-
лей!

Мэр самоуправления
Эрландас Галагуз

Директор администрации 
Виргиниюс Андрюс Букаускас

меры по снижению расходов на 
освещение.

Дворы многоквартирных домов, 
как всегда, будут освещены, но на 
центральных улицах города но-
чью участникам дорожного дви-
жения придется быть осторож-
нее – некоторые фонари будут 

отключены. Также будет оцени-
ваться потребность в освещении 
редко посещаемых жителями мест 
(кладбища, городская промзона 
и т. д.) и решаться вопрос интен-
сивности их освещения.

Просим отнестись к ситуации 
с пониманием.

Pasitarimo dalyviai buvo infor-
muoti, kad šildymo sezono pradžią 
ir pabaigą, atsižvelgdama į faktines 
lauko oro temperatūras, nustato sa-
vivaldybės institucija, tačiau varto-
tojai turi teisę teisės aktuose nusta-
tyta tvarka patys nuspręsti dėl savo 
pastatų šildymo pradžios ir pabai-
gos, nepažeidžiant teisės aktuose 
nustatytų higienos normų.

Visagino savivaldybės meras ak-
centavo, kad pastatų šildymo ir 
karšto vandens sistemų prižiūrė-
tojai prieš šildymo sezono pradžią, 
bet ne vėliau nei iki einamųjų metų 
rugsėjo 15 d., turi surašyti pastato 
parengties šildymo sezonui aktą, o 
daugiabučių namų bendrojo naudo-

jimo objektų valdytojai šio akto ko-
piją pateikti šilumos tiekėjui. Meras 
paragino šiuos darbus atlikti laiku.

Visagino savivaldybės adminis-
tracijos direktorius pasitarimo da-
lyviams priminė, kad Visagino savi-
valdybės šilumos tiekimo sistema 
buvo pertvarkyta iš atviros į uždarą 
šildymo ir karšto vandens sistemą, 
įrengti nepriklausomos schemos ši-
lumos punktai ir nuotolinio valdymo, 
stebėsenos ir duomenų surinkimo 
sistema.

Šiuo metu dalies gyvenamųjų 
namų šilumos punktai neatlieka pro-
jektuose numatytų ir realizuotų nuo-
tolinio valdymo, stebėsenos ir duo-
menų surinkimo funkcijų dėl įvairių 

Вторая суббота сентября –

metu eismo dalyviai turės būti ati-
desni – kai kurie šviestuvai bus iš-
jungti. Taip pat bus įvertintas ap-
švietimo poreikis ir rečiau gyventojų 
lankomose vietose (kapinėse, miesto 
pramonės zonoje ir kt.) bei atskirai 
bus sprendžiama dėl apšvietimo in-
tensyvumo.

Kviečiame supratingai žvelgti 
į situaciją.

Состоялось совещание по подготовке
к отопительному сезону

5 сентября мэр Висагинского 
самоуправления и директор 
администрации пригласили 
управляющих объектами об-
щего использования много-
квартирных домов, и  лиц, 
ответственных за тепловые хо-
зяйства, на совещание по подго-
товке к отопительному сезону 

2022–2023 гг. В совещании при-
няли участие представители 
ЗАО «Visagino energija», ЗАО «Vi-
sagino būstas» и руководители 
товариществ собственников 
многоквартирных домов.

Участники совещания были 
проинформированы о том, что 
начало и окончание отопитель-

ного сезона с учетом фактической 
температуры наружного воздуха 
устанавливается органами само-
управления.

Однако потребители в порядке, 
установленном законодатель-
ством, не нарушая установленных 
законодательством санитарно- 
гигиенических норм, вправе

priežasčių, todėl paprašyta gyvena-
mųjų namų valdytojų atstatyti, nuo-
lat kontroliuoti ir operatyviai šalinti 
gedimus bei vykdyti šilumos punktų 
nuotolinio valdymo, stebėsenos ir 
duomenų surinkimo funkcijas.

Pasitarime taip pat buvo akcen-
tuota, kad Lietuvos Respublikos pi-
niginės socialinės paramos nepasi-
turintiems gyventojams įstatymo 7 
straipsnyje nustatyta, kad kompen-
sacijos skiriamos, jeigu laikotarpiu, 
už kurį kompensacijos apskaičiuoja-
mos, atskirų energijos ar kuro rūšių 
sąnaudos būstui šildyti ir sąnaudos 
karštam vandeniui ruošti ne dides-
nės už nustatytus normatyvus. Re-
miantis 2021–2022 metų šildymo 
sezono duomenimis, kai kurių gy-
venamųjų namų atskirų energijos 
ar kuro rūšių sąnaudos būstui šil-
dyti ir sąnaudos karštam vandeniui 
buvo didesnės už nustatytas norma-
tyvuose, todėl susirinkimo dalyvių 
paprašyta siekti ir išnaudoti visas 
turimas technines ir organizacines 
galimybes, kad pastato šildymo ir 
karšto vandens įrenginių darbo re-
žimas atitiktų ekonomiško ir raci-
onalaus šilumos ir karšto vandens 
vartojimo reikalavimus – kad nepa-
siturintys gyventojai galėtų gauti 
kompensacijas.

Pasitarime buvo paliesta šilumos 
ir karšto vandens kainų tema. UAB 
„Visagino energija“ generalinis direk-
torius pateikė informaciją dėl apsirū-
pinimo kuru 2022–2023 m. šildymo 
sezonui. Bendrovė šiuo laiku visiš-
kai apsirūpinusi kuru ir sudariusi il-
galaikius sandorius šildymo sezonui, 
taip pat biokuro biržoje nuolat tei-
kiami pavedimai ir trumpalaikiams 
sandoriams bei sudaromi savaiti-
niai sandoriai.
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Kaip taupyti šilumą?
Mokesčiai už šilumos energiją 

sudaro iki 80 % visų būsto energi-
jai skirtų išlaidų, todėl labai svar-
bu atkreipti dėmesį į jos taupymą. 
Šilumos energija reikalinga ne tik 
tinkamos temperatūros patalpose 
palaikymui, bet ir šilumos nuosto-
lių kompensavimui. Todėl šilumos 
suvartojimą daugiabučių namų ir 
kitų pastatų šildymui lemia pasta-
tų būklė. Šilumos energijos nuos-
tolius pastate galime įvertinti taip: 
pro sienas prarandame apie 35 %, 
pro langus – 37 %, pro stogą – 15 %, 
pro rūsio perdangą – 13 % šilumos.

Šilumos suvartojimą daugiabučių 
namų šildymui apsprendžia pasta-
tų būklė. Jeigu Jūsų buto kvadrati-
nio metro šildymui suvartojamos ši-
lumos kiekis per mėnesį yra 25 kWh 
ir daugiau, rekomenduojame rimtai 
apsvarstyti galimybę renovuoti pas-
tatą, nes tai yra vienintelis kelias žen-
kliai sumažinti šilumos nuostolius.

Gyventojai už šilumos ir karšto van-
dens sistemų priežiūros paslaugas 

kiekvieną mėnesį atsiskaito su pri-
žiūrėtoju (ar namą administruojan-
čia įmone) ir turi teisę reikalauti iš jo 
kokybiškų paslaugų, o siekiant taupy-
ti šilumos energiją – šilumos punkto 
įrenginių tinkamos techninės būklės 
palaikymo ir optimalaus gyventojų 
poreikius atitinkančio energijos var-
tojimo grafiko nustatymo automati-
zuotame šilumos punkte.

Tinkamai sureguliavę šilumos 
punktą, sąskaitas už šildymą gali-
te sumažinti bent 15 procentų.

• Pastatuose įrengti šilumos punk-
tai turi būti suremontuoti ir parengti 
naujam šildymo sezonui dar prieš įjun-
giant šildymą. Tinkamas pastatų šilu-
mos punktų ir vidaus sistemų parengi-
mas šildymo sezonui yra labai svarbus 
gyventojams, nes nuo to priklauso šių 
įrenginių ir sistemų patikimumas žie-
mos metu bei tolygus šilumos paskirs-
tymas name. Automatizuoto šilumos 
punkto daugiabutyje elektroniniu re-
guliatoriumi galima nustatyti tokį šilu-
mos režimą, kad, pavyzdžiui, nakties 

metu į radiatorius būtų tiekiama ma-
žiau šilumos, būtų žemesnė ir karšto 
vandens temperatūra.

• Iki naujo šaltojo sezono pradžios 
namų administratoriai turi atlikti namo 
vidaus šildymo ir karšto vandens tieki-
mo sistemos remonto bei priežiūros 
darbus. Tokių darbų metu remontuo-
jami arba keičiami namo vamzdynai 
bei radiatoriai, taip pat atliekamas šil-
dymo tiekimo sistemos plovimas – tai 
leidžia užtikrinti, kad butuose esan-
tys šildymo prietaisai tolygiai atiduo-
tų šilumos energiją ir būtų išvengiama 
pernelyg šylančių arba nepakankamai 
šylančių radiatorių problemos butuo-
se. Jeigu ši problema atsiranda šildy-
mo sezono metu, ją išspręsti gali pa-
dėti namų administratoriai.

• Verta atkreipti dėmesį, kad namų 
administratoriaus paskirtas namo vi-
daus šildymo sistemų prižiūrėtojas gali 
kreiptis į gyventojus dėl šildymo prie-
taisų nuorinimo. Paprastai tai atlieka-
ma viršutiniuose daugiabučio namo 
aukštuose.

Jūsų namai – Jūsų tvirtovė, todėl 
labai svarbu tinkamai paruošti ir 
savo būstą naujam šildymo sezo-
nui. Jeigu jūsų namas senas, o apie 
renovaciją dar tik svarstote, pasirū-
pinkite, kad kuo mažiau šilumos „pa-
bėgtų“ į lauką. Taip namuose bus šil-
čiau ir „nešildysite lauko“.

• Prieš prasidedant šaltajam se-
zonui reikėtų profilaktiškai patikrin-
ti langus, jeigu yra poreikis, juos su-
reguliuoti, kad sandarinimo juostos 
gerai priglustų prie langų rėmų. Jei-
gu name langai yra nekokybiški arba 
seni, reikėtų pasirūpinti, kad šiluma 
per juos neišeitų į lauką.

Plyšius tarp stiklo ir lango rėmo bei 
tarp lango rėmo ir sienos rekomen-
duojama užsandarinti silikoninėmis 
ar kitomis izoliacinėmis medžiagomis.

• Už radiatorių įrenkite šilumą at-
spindinčius ekranus. Nuo šilumos 
prietaisų sklindanti šiluma neretai 
tenka ne kambariui, o įsigeria į sieną, 
todėl ant už radiatorių esančios sie-
nos rekomenduojama priklijuoti šilu-

mą atspindinčius ekranus. Tai – foliją 
primenanti kiek storesnė medžiaga, 
kuri atspindi iki 90 proc. infraraudo-
nųjų spindulių ir lemia patalpos oro 
temperatūros padidėjimą 1–2 laips-
niais. Ją nebrangiai galima įsigyti sta-
tybinių prekių parduotuvėse.

• Pasirūpinkite radiatoriais. Prieš 
šildymo sezoną ir jo metu nuo šildy-
mo prietaisų paviršių reguliariai va-
lykite dulkes, nes jos trukdo šilumai 
sklisti į kambarį. Taip pat neužstaty-
kite radiatorių baldais, neuždenkite 
užuolaidomis ir skalbiniais.

• Domėkitės savo namo bendro 
naudojimo patalpose esančiais lan-
gais, durimis. Jeigu pastebėjote ne-
sandarius, neužsidarančius langus, 
duris, per kuriuos gali išeiti šiluma, in-
formuokite apie tai savo namo admi-
nistratorių.

Daugiau naudingos informaci-
jos, tuo tarpų ir apie šilumos ener-
gijos taupymą galite rasti čia www.
visaginoenergija.lt – Vartotojams.

Užsakymo Nr. 3025
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самостоятельно решать вопрос 
о начале и окончании отопления 
своего здания.

Мэр Висагинаса отметил, что 
присматривающие за системами 
отопления и горячего водоснаб-
жения зданий до начала ото-
пительного сезона, но не позд-
нее 15 сентября текущего года, 
должны составить акт готовности 
здания к отопительному сезону, 
а управляющие объектами об-
щего пользования многоквартир-
ных домов должны представить 
копию данного акта поставщику 
тепла. Мэр призвал завершить 
эти работы в срок.

Директор администрации Ви-
сагинского самоуправления на-
помнил участникам встречи, что 
система теплоснабжения Виса-
гинского самоуправления была 
модернизирована с открытой 

на закрытую систему отопления 
и горячего водоснабжения, обо-
рудована автономная схема дис-
танционного управления, мони-
торинга и сбора данных тепловых 
пунктов. В настоящее время по 
разным причинам тепловые пунк- 
ты части жилых домов не выпол-
няют предусмотренных и реали-
зованных в проектах функций 
дистанционного управления, мо-
ниторинга и сбора данных, в связи 
с чем, управляющих жилых домов 
просят их восстановить, посто-
янно контролировать работу си-
стем и оперативно устранять не-
исправности.

На совещании также было под-
черкнуто, что статья 7 Закона Ли-
товской Республики о денежной 
социальной поддержке малоиму-
щих жителей предусматривает, 
что компенсации предоставля-

«Самые лучшие  годы я посвятил Висагинасу»

Висагинцы – это люди с инте-
ресными судьбами, и у каждого 
из них своя, порой охватываю-
щая целую эпоху, жизнь. И, как 
правило, особенно ярко это про-
является в торжественные дни, 
юбилейные даты.

3 сентября врачу Борису Акин-
диновичу Лукошкову исполнилось 
70 лет. И как говорит доктор: «Са-
мые лучшие, самые работоспособ-
ные годы, а это 37 лет, я посвятил 
Висагинасу».

Из воспоминаний Светланы 
Устименко:

«С доктором Лукошковым до-
велось познакомиться еще в те 
годы, когда и поликлиника, и ста-
ционар размещались по улице 
Фестивале, 10. Мне, будучи кор-
респондентом, приходилось ос-

вещать в местных СМИ положе-
ние дел и в системе городского 
здравоохранения.

Как депутат Висагинского со-
вета самоуправления, а затем 
и председатель Комитета социаль-
ных дел и здравоохранения док-
тор Б. А. Лукошков по роду своей 
профессиональной и обществен-
ной деятельности постоянно под-
нимал вопросы организации ле-
чебного процесса и профилактики 
заболеваний».

Юбилей – это хороший повод 
по-доброму рассказать о человеке, 
поведать о его жизненном пути.

Родился Борис Акиндинович 
в деревне Япрыш Архангельской 
области. В семье без отца, рано 
ушедшего из жизни, росли чет-
веро детей. Это были нелегкие 
времена, и юному Боре приходи-
лось много помогать матери по 
дому, заботиться о маленькой се-
стренке. Видимо из детства до-
стались ему в наследство забота, 
ответственность, сочувствие, со-
переживание.

Там в деревне прошло дет-
ство, там он получил среднее об-
разование. Затем, как и полага-
лось – служба в армии. Отслужив 
положенный срок, Борис мобили-
зовался. Это было осенью – срок 
для поступления в ВУЗ был упу-
щен. Нужно было определяться, 
где работать и жить, и тогда Борис 
поехал в Северодвинск, где жила 
его тетя. Он устроился работать 
на большой завод Севмаш, при 

котором был ВТУЗ. Борис, чтобы 
получить профессию инженера, 
задумал туда поступать.

Но к весне планы поменялись. 
Его родственница к тому времени 
была уже заслуженным врачом 
Российской Федерации. Наблю-
дая за ее деятельностью, обща-
ясь с нею, он определил свой вы-
бор и поступил в Архангельский 
Государственный медицинский 
институт. Студенческая жизнь 
была очень активной и интерес-
ной, а Борис к тому же, был еще 
и командиром студенческих стро-
ительных отрядов мединститута…

После института, он вернулся 
на завод, но уже как цеховой 
врач. А спустя четыре года моло-
дой доктор получил направление 
на учебу в ординатуру Третьего 
главного управления Минсред-
маша, в Москву.

«Там меня определили на курсы 
повышения квалификации руко-
водителей медико- санитарных 
частей Министерства Среднего 
машиностроения, обслуживаю-
щих предприятия атомной энер-
гетики, – рассказывает Борис Акин-
динович.

На курсах я познакомился с на-
чальником МСЧ-136 Валентином 
Митрофановичем Козловым, кото-
рый пригласил на работу в Снеч-
кус.

Мы с моей женой Светланой 
приехали в конце лета 1985 года. 
Спустя три месяца Б.А Козлов на-
значил меня исполняющим обя-

занности заведующего терапев-
тическим отделением больницы.

Это были самые интересные 
годы жизни. Больница тогда раз-
мещалась в здании жилого дома. 
Палаты были переполнены. Но не-
удобства мало смущали молодой, 
энергичный и квалифицирован-
ный коллектив. Врачи, не счита-
ясь со временем, приходили на по-
мощь в любое время суток.

В особо экстренных случаях, 
касающихся состояния здоровья 
пациентов, приходилось нелегко, 
но мы, сообща с коллегами, сразу 
же оперативно решали все самые 
острые проблемы, а в случае не-
обходимости на помощь прихо-
дили специалисты из Республи-
канской больницы Сантаришкес, 
с которыми мы работали в тесном 
контакте. Неоценимую помощь 
оказывал единственный в по-
селке Снечкус врач анестезиолог- 
реаниматолог Владимир Михайло-
вич Иванов. Мы всегда знали, где 
его можно отыскать.

Я очень благодарен всем, с кем 
за эти годы довелось работать: 
моим коллегам – врачам, меди-
цинским сестрам, пациентам за 
то, что они всегда рядом и готовы 
откликнуться, понять и оказать 
помощь в тех или иных вопросах, 
когда в этом есть необходимость».

При открытии больницы Борис 
Акиндинович возглавил терапев-
тическое отделение. Многие жи-
тели отмечали, что это отделение 
считалось одним из лучших в Ви-

сагинской больнице. Там работали 
высококвалифицированные врачи. 
А в четкой организации работы 
медицинских сестер и младшего 
персонала была большая заслуга 
старшей медицинской сестры от-
деления Веры Александровны Вет-
лугиной.

Светлана Лукошкова со дня ос-
нования больницы работала там 
медсестрой реабилитационного 
отделения. Сейчас она на заслу-
женном отдыхе. Сын Вадим, полу-
чив высшее образование в Англии, 
вернулся в Литву, работает и жи-
вет с семьей в Вильнюсе. Недавно 
в его семье родилась дочь, а стар-
шие Лукошковы, Борис и Светлана, 
к огромной своей радости, стали 
дедушкой и бабушкой.

В настоящее время врач Лу-
кошков работает участковым те-
рапевтом в медицинском центре 
«Седулина». К нему, как и в преж-
ние годы, обращаются многие его 
благодарные пациенты. Доктор 
высоко оценивает работу центра 
и считает его одним из лучших ме-
дучреждений города. Он не раз от-
мечал хорошо организованную 
и слаженную работу коллектива, 
которым руководит Ирина Кейзо.

Дорогому нашему доктору, не-
равнодушному, заботливому и от-
зывчивому человеку желаем ЗДО-
РОВЬЯ, ЗДОРОВЬЯ И ЗДОРОВЬЯ на 
долгие годы!
С самыми добрыми пожеланиями

Светлана Устименко,
Лидия Волчанова.

ются, если в течение периода, за 
который начисляются компен-
сации, потребление отдельных 
видов энергии или топлива для 
отопления дома и потребление 
горячей воды не превышают уста-
новленных норм.

По данным отопительного се-
зона 2021–2022 гг., в отдельных 
жилых домах расход отдельных 
видов энергии или топлива на 
отопление дома и расход на го-
рячую воду был выше установ-
ленного в нормативах, поэтому 
участникам собрания было пред-
ложено изыскать и использовать 
все имеющиеся технические и ор-
ганизационные возможности, 
чтобы режим работы отопления 
и горячего водоснабжение зда-
ний соответствовал требованиям 
экономного и рационального по-
требления тепла и горячей воды – 

Состоялось совещание по подготовке к отопительному сезону
Pabaiga. Pradžia 1 psl.

чтобы малообеспеченные жители 
могли получить компенсацию. 
На встрече также была затронута 
тема цен на тепло и горячую воду. 
Генеральный директор ЗАО «Vi-
sagino energija» предоставил ин-
формацию об обеспеченности 
топливом на отопительный се-

зон 2022-2023 гг. На данный мо-
мент предприятие полностью обе-
спечено топливом и заключило 
долгосрочные сделки на отопи-
тельный сезон, также на бирже 
биотоплива постоянно подаются 
заявки на краткосрочные сделки и 
заключаются недельные сделки.


